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 Председник Скупштине Србије Ивица Дачић је рекао је да је добио писмо
европарламентараца Тање Фајон и Владимира Билчика, и да ће по првом плану
разговори о евентуалним изменама изборног процеса почети 19. априла.

  

Он је гостујући на ТВ Пинк рекао да је писмо добио јуче, а да ће ће од 19. до 22. априла
представници званичног Брисела “разговарати онлајн и уживо са посланичким групама у
парламенту”, као и да ће Билчик и Фајон након тога разговарати и са представницима
ванпарламентарних партија.

  

“Према некој процени, 7. маја ћу ја разговарати с њима”, рекао је Дачић, додајући да ће
му тада бити представљени “ставови релевантних актера”.

  

Он је поновио да неке странке уопште не желе да учествују у дијалогу у ком би
посредовала Европска унија, али да ће их свакако позвати како би чуо и њихове
ставове.
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Дачић је оценио да су претње дела опозиције да ће организовати демонстрације у
случају да не додје до измена изборних услова “заостатак вокабулара прошлости”, јер
“не постоји друштвена свест” која би подржала ту врсту протеста.

  

“Ми смо спремни за те разговоре, они морају да буду веома конкретни, а смешно је да су
адути (дела опозиције) ‘ако ви нећете да промените, ми ћемо да бојкотујемо’. Они мисе
да је бојкот начин политике борбе”, рекао је Дачић.

  

Он је казао и да опозиција оспорава процес измене Устава који се тиче избора судија
“јер Скупштина нема легитимитет, иако је то захтев ЕУ”.

  

“Сходно томе је Влада Србије предложила да се промени Устав, да би сада опозиција
рекла да је против измена. Разговарао сам и са представницима Друштва судија (који су
такодје против)… Изгледа да је за те измене једина заинтересована Европска унија, која
тражи да се то обави сада”, изјавио је Дачић.

  

(Бета)
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